

2. *Notes* that, in spite of these regulations, the Administering Authority has reconsidered the petitioner's case and has, as an exception, granted him a dollar exchange permit for a sum of \$600;

Considering the inadequacy of the sum of money accorded by the French authorities for the purpose of study in the United States of America by the student in question,

3. *Decides* to request the Administering Authority to review the matter sympathetically;

4. *Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioner of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

T/891

343rd meeting,
15 March 1951.

339 (VIII). Petition from the Union des syndicats du Togo (T/Pet.7/172, T/Pet.7/172/Add.1) concerning Togoland under French administration

Acting under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

Having accepted and examined at its eighth session the petition from the *Union des syndicats du Togo* (T/Pet.7/172 and T/Pet.172/Add.1), in consultation with France as the Administering Authority concerned,

The Trusteeship Council

1. *Notes with satisfaction* that the strike has been settled by agreement between the parties concerned;

2. *Decides* that under the circumstances no action by the Council is called for;

3. *Invites* the Secretary-General to inform the Administering Authority and the petitioners of this resolution in accordance with rule 93 of the rules of procedure for the Trusteeship Council.

T/892

343rd meeting,
15 March 1951.

340 (VIII). Questions relating to the boundaries of Ethiopia and the Trust Territory of Somaliland under Italian administration

Acting under Article 87 b of the Charter and in accordance with its rules of procedure,

Having accepted and examined at its eighth session the petitions from certain Chiefs, Notables and Holy Men of the Scekal Tribe (T/Pet.11/1), and from certain Sultans, Ugaz, Garad and Chiefs representing a large number of tribes of Hawya origin (Somalis) (T/Pet.11/2),

Having taken note of a number of other communications relating to the same question,

2. *Note* que, malgré cette réglementation, l'Autorité chargée de l'administration a réexaminé la demande du pétitionnaire et lui a accordé, à titre exceptionnel, l'autorisation de transférer une somme de 600 dollars;

Considérant que cette somme est insuffisante pour permettre à l'étudiant en question de faire des études aux Etats-Unis d'Amérique,

3. *Décide* d'inviter l'Autorité chargée de l'administration à reconsidérer la requête dans un esprit de bienveillance;

4. *Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle du pétitionnaire, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

T/891

343ème séance,
le 15 mars 1951.

339 (VIII). Pétition de l'Union des syndicats du Togo (T/Pét.7/172 et T/Pét.7/172/Add.1) concernant le Togo sous administration française

Agissant en vertu du paragraphe b de l'Article 87 de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

Ayant reçu et examiné à sa huitième session la pétition de l'Union des syndicats du Togo (T/Pét.7/172 et T/Pét.7/172/Add.1), en consultation avec la France, Autorité chargée de l'administration du Territoire en question,

Le Conseil de tutelle

1. *Constate avec satisfaction* que la grève a pris fin grâce à un accord intervenu entre les parties;

2. *Décide* que, dans ces circonstances, cette pétition n'appelle aucune mesure de la part du Conseil;

3. *Invite* le Secrétaire général à porter la présente résolution à la connaissance de l'Autorité chargée de l'administration et à celle des pétitionnaires, conformément à l'article 93 du règlement intérieur du Conseil de tutelle.

T/892

343ème séance,
le 15 mars 1951.

340 (VIII). Questions relatives aux frontières de l'Ethiopie et du Territoire sous tutelle de la Somalie sous administration italienne

Agissant en vertu du paragraphe b de l'Article 87 de la Charte et conformément à son règlement intérieur,

Ayant reçu et examiné à sa huitième session les pétitions de certains chefs, notables et personnalités religieuses de la tribu Scekal (T/Pét.11/1) et de certains sultans, ugaz, garads et chefs représentant un grand nombre de tribus d'origine hawya (Somalis) (T/Pét.11/2),

Ayant pris acte d'un certain nombre d'autres communications relatives à la même question,